
Referat af Lokaludvalgsmøde Baaring Banke 

Placering: Båring skole Dato: 21/5 2024 Klokkeslæt: Kl. 19.00 – Ca. 21.00  

Til stede: Line, Alex, Per, Amalie og Jens. 

1. Godkendelse af referat 

Referatet er godkendt 

 

2. Hjemmeopgave. Hvorfor er jeg med i lokaludvalget?  

Bordet rundt med vores individuelle indspark om hvorfor vi sidder i lokaludvalget 

 

3. Status. Hvad har vi af igangværende opgaver/ projekter LUP, badebro, Banesti Realdania huset og  

LUP er færdig skrevet, men hvordan eksekverer vi på den?  Det er aftalt at vi prøver, at samle de 

arbejdsgrupper der var med til at udforme udviklingsplanen, datoen er sat til d. 25. juni kl. 19.00 på 

skolen. 

Realdaniahuset, byggeholdet har et ønske om, at bo og arbejde her i byen under opførelsen, i 

stedet for det som det først var tænkt, at bygge det andetsteds i moduler. Hvis og såfremt, at 

kommunen kan give byggetilladelse, kan der startes op sensommeren 2024. 

Badebroen er finansieret, men mangler de endelige tilladelser fra Kystdirektoratet. 

Banestien Det sidste vi har hørt, er at tidsplanen holder med indvielse oktober 2024 

 

4. Arbejdsprogram.  

25/6 Møde med arbejdsgrupper 

08/9 Høstmarked/Naturens dag 

Udarbejdelse af fakta-ark til ny-tilflyttere, som kunne ligge i Brugsen, måske kunne 6. klasse hjælpe 

os med det (Alex henvender sig til skolen om dette ønske) 

Tilflyttercafe (til dem der er flyttet til buen) Amalie henvender sig til Anne-Marie Clausen 

(bosætningskonsulent) om hun har gode ideer til hvordan vi gør det. 

Profilering af vores by, måske noget ala Heartland/Homestay/Vantinge (arbejder vi med senere) 

Forsikring under lokalrådene, som blev drøftet under dialogmødet med lokaludvalgene, hvor der 

var stor interesse for fælles forsikring. (Marianne arbejder videre med Tryg) 

 

5. Årshjul, møde plan for det næste år.  

27/08 Bestyrelsesmøde 

08/10 Bestyrelsesmøde 

03/12 Bestyrelsesmøde 

 

6. Kursus for lokaludvalgsmedlemmer 13/6 2024 på rådhuset 

Marianne, Jens, Alex og Per deltager, og måske Line 

 

7. Evt. 

Kort drøftelse af bedre kommunikation ud til byen 

 


